
   

Årsmöte för 2016 

Svensk Ortopedisk Gipsteknikerförening, 2017-09-25 
Norra Älvsborgs Länsjukhus, Trollhättan 

 
Närvarande: Gunilla Palmberg, Mirjam Karlsson, Marie Bengtsson, Jenny Persson, Christian Hagbert, 

Emma Lindell, Jenny Follin Toresson, Pernilla Reimby, Anna Malm, Alexandra Gustafsson, Maria 

Rundgren, Catrin Sjölander, Marcus Pamnér, Jörgen Linder, Annlouise Bodén, Agneta Nederfeldt, 

Eva Biberg, Siv Olsson, Carola Ahlin, Eivor Johansson, Britt-Marie Lundström, Ann Ekstam, 

Marianne Sandbu, Christina Eriksson, Maria Ahonen, Meta Uddnäs, Marianne Brozin Larsson, Helén 

Nilsson, Mats Johansson, Anna-Karin Krusefeldt, Jennie Andersson, Per Flink, Thorleif  Strand, Ann-

Sofie Eriksson, Ann-Helene Dahlgren, Sofia Olsén, Sara Malmström, Annika Isherwood, Petra 

Brodin, Magdolna Roxenberger, Ingvar Andersson, Peter Harrysson, Helena Östman, Siv Wallén, 

Yvonne Dahlberg, Victoria Ljungwald, Khatuna Papava, Fredrika Palo, Christina Karlsson Jilleskog, 

Elinor Petersen, Micael Ottosson, Sofia Lundberg, Camilla Öztan, Malin Örnwall, Rose-Marie 

Brodén, Johanna Bellio,  Camilla Claesson, Maria Ström, Eva Carlberg, Rut Sloberg, Calle Johnson, 

Fredrik Söderström, Izaac Stålhammar, Anette Georgsson, Inger Blick Lindh, Carita Johansson, 

Yvonne Lindström, Kenneth Elmqvist, Mikael Norin Renstål, Anders Larsson, Heléne Jermer, Marco 

Johansson, Anders Johansson, Mainy Lingehed 

 

§1 34:e årsmötet öppnas av ordföranden  Marco och han frågar om mötet kallats enligt stadgarna, 

vilket godkänns. 

 

§2 Dagordningen godkänns. 

 

§3 Till ordförande för mötet väljs sittande dvs Marco Johansson. 

 Till sekreterare för mötet väljs sittande dvs Mainy Lingehed.  

 

§4 Till justeringsmän och rösträknare väljs Sofia Lundberg och Yvonne Dahlberg. 

 

§5 Verksamhetsberättelsen för år 2016, som skickats som epost till alla medlemmar och även finns 

i några exemplar i pappersform på mötet, godkänns av årsmötet.  

 

§6 Anders läser upp den interna revisorns revisionsberättelse där hon skriver att räkenskaperna är i 

sin ordning och ekonomin i föreningen är god. Kristina Korkmaz (intern revisor) föreslår 

ansvarsfrihet för styrelsen. Den externa revisorns balans- och resultaträkning finns också 

tillgänglig för mötesdeltagarna.                                                                                                                    

 

§7 Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016.  

 

§8 Rapporter från styrelsen: Marco meddelar att hemsidans Forum har gjorts om och att man måste 

anmäla sig och bli "godkänd" av Mikael Larsson, hemsidans administratör, för att kunna var 

aktiv på forum-sidan. Anledningen är att det är många attacker av "hackare" på hemsidan.

  

§9 Inga rapporter från förtroendevalda.  

  

§10 Inga motioner har inkommit.  

 

§11 Medlemsavgiften. Oförändrad = 100 kronor  godkänns av årsmötet.  

 

§12 Ersättning till de förtroendevalda: oförändrad 998:- för styrelsemedlemmar och 100:-                

 (= medlemsavgiften) till övriga förtroendevalda godkänns. 

 



   
§13 Val av ledamöter i styrelsen på 2 år, omval av Marco Johansson och omval av Gunilla 

Palmberg. Heléne Jermer har avsagt sig omval. Nyval av Karin Skantze. Anders Johansson och 

Mainy Lingehed har 1 år kvar. 

  

§14 Val av intern revisor på 2 år. Kristina Korkmaz har 1 år kvar. 

 Revisorsuppleant på 2 år: omval av Rut Sloberg. 

 

§15 Val av valberedning, Micael Ottosson Tallberg har avsagt sig omval. Nyval av Britt-Marie 

Lundström på 2 år. Suppleant i valberedningen: omval av Eva Carlberg på 2 år.  

 Anders Larsson och Mikael Norin Renstål har 1 år kvar. 

  

§16 Val av internationell sekreterare och suppleant på 2 år. Per Flink har 1 år kvar.   

 Suppleant: omval av Marcus Pamnér på 2 år.  

 

§17 Höstkongressen  2018 blir i Linköping. 

  

§18 Övriga ärenden.   Per Flink meddelar att det blir en gipsteknikerkurs nästa höst 2018, inbjudan 

kommer att skickas ut till våren.  

 Mainy informerar om att man ska kunna gå in och se sina egna uppgifter på "mina sidor" hos 

Föreningssupport.se/Bizsys AB (det företag som hjälper till med medlemsadministrationen). Det 

kommer att finnas en länk på hemsidan där man loggar in med sitt medlemsnummer (står på 

fakturan) som användarnamn och sitt postnummer som lösenord. Som "vanlig" medlem går det 

tyvärr inte att se medlemsregistret.  

 Det framförs önskemål (bl a från valberedningen) om att man använder sin e-postadress till 

arbetet i medlemsregistret. 

 Helene Jermer avtackas efter sin tid som kassör med present (halssmycke, ljuslykta) och 

blommor. 

  

§19 Mötet avslutas. Marco tackar alla deltagare och avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

...........................................................  ………………………………… 
Marco Johansson, ordförande  Mainy Lingehed, sekreterare 

 

 

 

      

Justeras:    Justeras: 

 

 

 

...........................................................  ........................................................... 
Sofia Lundberg   Yvonne Dahlberg 
 

 

 


